
 

Verksamhetsberättelse för Järle byalag 2023 
 
Vid årsmötet 4 mars närvarade 20 personer och följande styrelse valdes:  
Ordförande för ett år Gerd Höök.  
Styrelseledamöter för 2 år: Lena Rossgård, Sigrid Rejås och Claes Viktorin.  
Suppleant 1 år: Erik Höök. 
Under året har vi haft sex styrelsemöten. Medlemmar och bybor har hjälpt till vid två 
röjardagar 

Byalaget har under året haft 118 medlemmar. (Inklusive några som glömt att betala på rätt 
år). Med medlemskortutskicket fick varje medlemsfamilj en fin penna med tryck Järle 
station 50 år. Medlemsantalet innebär ännu ett tapp från tidigare år, en tendens man ser 
hos de flesta föreningar nuförtiden. Vad kan vi göra för att bli fler? 

2023 var vårt jubileumsår. Järle byalag fyllde 50 år. En aktningsvärd ålder! 

Firandet började med en uppskattad söndagseftermiddag med rockabillydrottningen Eva 
Eastwood. Ett välbesökt, välljudande och trevligt evenemang. Kaffe med bröd serverades i 
pausen. 

Tanken fanns på en loppis med barnsaker i maj. Dock inställd pga för få anmälda. 

Vi har, förutom sedvanligt café och Hantverksmagasin genomfört marknad och 
bakluckeloppis. Båda rikligt besökta. Marknaden hade flera nya deltagare, vilket bådar gott 
inför kommande år.  
Dagen för bakluckeloppisen började med ihållande regn och översvämning både här och 
där. Bl.a. på R50 så trafiken leddes om via Axbergshammar. Och under järnvägen vid Löt var 
det tvärstopp. 
Som tur var klarnade det upp till loppisen började och vi fick en fin dag. Om än lite lerig… 

I juli välbesökt tårtkalas, Gunns goda hallontårtor som Byalaget bjöd på gick åt till sista bit. 

Även grillkvällen samlade en hel del folk. Lättsamt, gott och enkelt. Alla tar med sin egen 
mat. 

I oktober visade Åke Mossberg bilder från Järle med omnejd. Över 60 personer samlades till 
en underhållande lång eftermiddag. Givetvis kaffe med dopp i pausen. 

Cafét har under året varit öppet i vår egen regi under nästan nio veckor med hjälp av 
fjorton duktiga feriepraktikanter och ett antal vuxna. Tack till alla som jobbat! 
Önskvärt/nödvändigt för nästa säsong är vuxna som kan ställa upp. Vi har haft bra med 
besökare. Dock färre tågresenärer än beräknat. Och inte heller så många förbeställningar 
som vi önskat. Kön i luckan blir kortare om tågresenärerna förbokat sitt fika.  



Berit Sjöström och Kerstin ”Kicki” Viktorin hade en mycket uppskattad konstutställning i 
stationen hela säsongen. De sålde flera av sina tavlor och Kicki sålde även målade 
stenkatter och ugglor. Roligt! 

Vi hade också en stor förbeställning, 49 SPFare kom och åt goda ostmackor i trädgården. 
I september förlade ett moderat pensionärsgäng sitt styrelsemöte och höstutflykt till Järle. 
God lunch från Christinas gästgifveri serverades och Hantverksmagasinet hade extra öppet 
för detta sällskap. 

Höstångan, ångtåg på höstlovet kom två dagar. Några av turerna hade spöktema, riktigt 
läskigt! Vi sålde grillad korv och fika med bulle. Plats för fler passagerare fanns. 

Tomtetåg kom som planerat tre dagar i advent. 4 +3 +3 avgångar, alla fullbokade. Så 1400 
passagerare besökte Järle, fick glögg och pepparkakor samt kunde köpa grillad korv med 
dryck. Dessutom kom besökare per bil och till fots. Så riktigt många besökare de tre 
dagarna. 
Stationen hade en grandios utebelysning vi fått låna. Och julgran i trädgården. NBVJ hade 
byggt upp en fantastisk tomteverkstad i väntsalen, där tomten hade kö för inlämning av 
önskelistor. Man hade även pyntat rikligt vid rundeln på gården. 

Hantverksmagasinet har haft 15 deltagare vilket gjorde att var och en inte behövde 
bemanna magasinet så ofta. Man hade bra försäljning även i år. Tack till If för hjälp med 
försäkring och NA för reportage, både om hantverket och om Berits och Kickis tavlor. 

Även Länsposten har haft stort reportage med anledning av vårt 50årsjubileum. Tack! 

Byabladet utkom med ett värvarnummer i mars och ett flygblad i oktober.  

Vårt ”fartyg” Järlan II har som tidigare år funnits att låna av medlemmarna. 

Järlegården har hyrts ut. Yoga har hållits regelbundet och vi har utan avgift låtit Järle 
förskola använda lokalen. De har dock inte utnyttjat erbjudandet det här året. Rasmusbyn 
har hyrt för utbildningsdagar ett antal gånger och privata kalas har lokalen också använts 
till. En uppdatering av husgeråd har skett, bl.a. är nya kaffebryggare och ny micro inköpta. 
Järlegården har även fått en ny luftvärmepump, den gamla hade gjort sitt. 
Och stort tack till Micke för gräsklippningen. 

Barn-och ungdomskommittén. Massor av leksaker och rum för rörelse finns i Järlegården. 
Spontana besök välkomnas, kontakta Fredrika Nordling. Man har försökt ha bokade tider 
men tyvärr var intresset lågt från småbarnsföräldrarna i byn/närområdet. Ett populärt 
barndisco har arrangerats. Byalaget har köpt in bl.a. en discokula för ändamålet. 

Stort TACK till alla som hjälpt oss att, på olika sätt, genomföra årets alla evenemang. 
Vi ser fram emot ett bra 2024, med, som vanligt, diverse aktiviteter i Järle byalags regi. 

 

20240118     Gerd Höök 


